
Bestyrelsesmøde i Sdr. Nyrup Vejlaug den 30. august 2022 kl. 19.00-20.15 
I mødet deltog: Anita Lyngesen, Anette Larsen, Pernille Kallehave Larsen, 
og Anders Hjorth-Jørgensen. 
Fraværende: Anne Louise Alsted 
 
 

1. Bankkonto 
konto p.t. 457.238,54 
Der mangler endnu underskrifter på, at Anette kan få adgang til kontoen- 
Anette har nu adgang til E-boks. 
Det skal præciseres, hvem der tegner foreningen. 
 

2. Henvendelser til bestyrelsen 
Henvendelse om asfaltering af alle veje blev besvaret med, at generalforsamlingen har 
besluttet at prioritere Bakkedalsvej i første omgang. 
 

3. Asfaltering 
Pernille har haft konsulentbesøg fra Pankas. Anbefaler nyt slidelag og sidelag og kommer nu 
med tilbud, men ½ million er lavt sat. Kloakrister er i øvrigt ulovlige. Tidshorisont for 
arbejde: 1 uge, hvor vejen vil være ufarbar, men først sidst 2023. Asfaltfirmaet anbefaler 
reparation af huller. 
Dansk asfalt er ikke vendt tilbage. 
Ud fra disse oplysninger ser Vejlauget sig ikke i stand til at udbedre vejene som en 
helhedsløsning og heller ikke som en Bakkedalsløsning. 
AHJ har kontaktet vandværket, som er klar med rør på Bakkedalsvej, før vi asfalterer, men 
så skal al asfalt skrabes af, og det er der ikke økonomi til i Vejlauget. Ellers er vandværkets 
horisont for nye vandrør tidligst 2024. 
 

4. Separering af spilde/regnvand? 
Kommunen har spildevejsplan indtil 2027, men hvis vi asfalterer nu, skal kloakdækslerne 
kontrolleres af kommunen, som betaler. Afløbsriste er Vejlaugets ansvar. 
 

5. KA-net? 
Skal opgradere til 1200MB. Kontakter vi dem, så kommer de. 
 

6. Parkering på vejene 

Bestyrelsen gør opmærksom på, at de almindelige parkerinsregler gælder for private 
fællesveje. 
Dvs. der parkeres mindst 10 meter fra hjørner, ligesom trailere, campingvogne o.l. 
maksimalt må parkere 24 timer på vejen. 
 

7. Næste møde 
[dato følger] hos Anette kl. 19.00 

 
 

  
 
 

Referent 2022-08-30/ahj 


